
Udenrigsudvalget

Til: Ministeren for udviklingssamarbejde

Dato: 31. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Spørgsmål 339
Danida har af ikke kendte årsager valgt ikke at benytte sig af to-kuvert-systemet, hvilket
øger risikoen for at det billigste tilbud tildeles en fordel, fordi evaluator vil være påvirket
af prisen, når det tekniske tilbud evalueres. Vil ministeren oplyse baggrunden for dette
fravalg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen Ellemann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Ellemann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bertel Haarder
formand
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